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PROTOKÓŁ Nr XXIII/2012 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 13 września 2012r. 

 

Przewodnicząca Rady p. Barbara Koza otworzyła o godzinie 17:45 obrady XXIII sesji Rady 

Gminy Leszno w dniu 13 września 2012r. Przewodnicząca powitała Wójta – p. Andrzeja 

Cieślaka,  p. Skarbnik – Urszulę Jeziorską, p. Mecenas – Halinę Dańko, p. kierownik Ośrodka 

Pomocy Społecznej – Mirosławę Dziadkiewicz oraz Radnych, Sołtysów i przybyłych 

mieszkańców gminy. Przewodnicząca poinformowała, że listę obecności podpisało 13 

radnych, a więc posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  poinformowała, że wspólne posiedzenie komisji 

statutowych odbyło się w dniu 10 września 2012r. (poniedziałek), na którym Radni długo 

dyskutowali nad projektem uchwały w sprawie rozbudowy budynku Zespołu Szkół 

Publicznych w Zaborowie. W związku z koniecznością głębszej analizy koncepcji 

rozbudowy, padł wniosek o zdjęci tej uchwały z porządku obrad dzisiejszej sesji. Wniosek ten 

został przyjęty większością głosów jednak oficjalne głosowanie musi nastąpić na sesji w 

związku z powyższym poddała pod głosowanie zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie rozbudowy budynku Zespołu Szkół Publicznych w Zaborowie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 10 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzym. się” zdjęła z  

porządku obrad projekt uchwały w sprawie rozbudowy budynku Zespołu Szkół Publicznych 

w Zaborowie. 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  powiedziała, że wniosek został przyjęty 

większością głosów.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  powiedziała, że w związku z faktem, że w 

zmianach w budżecie zapisane są środki na dofinansowanie wypoczynku wakacyjnego dla 

polonii Litewskiej, powstał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Warszawskiemu Zachodniemu. Powiedziała, że wszystkie gminy naszego powiatu 

partycypowały w kosztach, a nasz udział wyniósł 11 tyś. zł, na pokrycie kosztów wypoczynku 

10-ciorga dzieci. W zawiązku z powyższym konieczne jest wprowadzenie do porządku obrad 

w punkcie szóstym projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Warszawskiemu Zachodniemu.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  powiedziała, że w punkcie 9 nastąpiła zmiana 

tytułu uchwały z „uchwały w sprawie podpisania porozumienia dotyczącego założenia i 

prowadzenia przez Powiat Warszawski Zachodni przedszkola specjalnego w Lesznie” na 

„uchwała w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Leszno do zawarcia porozumienia z 

Powiatem Warszawskim Zachodnim”. 

Przewodnicząca odczytała porządek obrad po zmianach : 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Przyjęcie porządku obrad;  

3. Przyjęcie protokołów nr XXI/2012 z dnia 24 maja 2012r. i XXII/2012 z dnia 26 

czerwca 2012r. z obrad Rady Gminy Leszno.; 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej; 

5. Interpelacje i zapytania Radnych; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Warszawskiemu Zachodniemu; 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leszno 

na lata 2012 - 2018;  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na 2012 rok; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Leszno do zawarcia 

porozumienia z Powiatem Warszawskim Zachodnim; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Leszno do realizacji projektu 

systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki pod tytułem „Można 

żyć inaczej – aktywna integracja społeczna w gminie Leszno”; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VI/36/2011 Rady Gminy Leszno z 

dnia 10 lutego 2011 r. dotyczącej wyrażenia zgody na dzierżawę gruntu stanowiącego 

mienie komunalne.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Leszno, gmina Leszno; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Feliksów, gmina Leszno; 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Lesznie; 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Przedszkola 

Publicznego w Zaborowie; 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych; 

17. Sprawy różne; 

18. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku 

obrad. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

porządek obrad. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 

 Ad. 3 

Przyjęcie protokołów nr XXI/2012 z dnia 24 maja 2012r. i XXII/2012 z dnia 26 czerwca 

2012r. 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  zapytała czy ktoś z radnych chce wnieść jakieś 

uwagi do protokołów? 

Pani Bożena Śliwińska – Radna  powiedziała, że w protokole nr XXI/2012 z dnia 24 maja 

2012r.  na stronie 5 w wypowiedzi Pana Wójta na samej górze konieczne jest poprawienie 

sensu zdania.  
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Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  zapytała czy są jeszcze jakieś uwagi do 

protokołów? Uwag nie zgłoszono, w zawiązku z czym przewodnicząca poddała przyjęcie 

protokołów pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

protokoły nr  z XXI/2012 z dnia 24 maja 2012r. i XXII/2012 z dnia 26 czerwca 2012r. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokoły został przyjęte 

jednogłośnie.  

 

Ad. 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno – przedstawił informację o pracy w okresie między 

sesjami. Poinformował, że: 

 Zostały skończone dwa kolejne zadania dotyczące budowy odcinków dróg we wsiach 

Kępiaste i Powązki. Teraz czekamy na odbiór tych zadań przez Urząd Marszałkowski 

i wówczas czekać będziemy na zwrot poniesionych kosztów, ponieważ mamy 

przyznane dotacje na te drogi. Na odcinek w Powązkach będzie to dotacja w kwocie 

30 tyś. zł.  

 W ramach funduszu sołeckiego zakończone zostały najprawdopodobniej wszystkie 

zdania związane z drogami. Wójt powiedział, że nie wie czy droga w Roztoce została 

już utwardzona, dlatego mówił o prawdopodobieństwie.  

 Zostały podpisane już wszystkie zlecenia na budowę nowych punktów świetlnych 

również w ramach funduszu sołeckiego.  

 Zostały podpisane wszystkie zlecenia dla tych sołectw, które same realizują zadania 

polegające na odwodnieniu działek. Poprosił sołtysów o odbieranie zadań, które oni 

zlecają, żeby cała procedura została poprawnie zakończona. Zapewnił, że sołtysi mogą 

liczyć, przy realizacji tych zadań, na pomoc pracowników Urzędu Gminy. Zaznaczył, 

że jeśli wykonawcy złożą fakturę bez dołączonego protokołu odbioru, wówczas taka 

faktura nie będzie opłacona, bo zadanie nie jest uważane za wykonane.  

 Zostało kilka zadań drobnych z funduszy sołeckich, jednak Wójt wyraził nadzieję, że 

do końca listopada wszystkie zostaną zrealizowane.  

 Wykonane zostało zadnie pod nazwą „Radosna szkoła”  polegające na budowie placu 

zabaw przy szkole w Lesznie. Plac zabaw został wykonany, odebrany przez Urząd 

Gminy i zgłoszony do odbioru przez Ministerstwo. Poinformował, że mimo, iż plac 

nie został jeszcze odebrany przez Ministerstwo, Wójt po konsultacjach z 

koordynatorem z Ministerstwa, postanowił udostępnić plac zabaw dla dzieci, biorąc 

oczywiście na siebie ewentualne zniszczenia spowodowane niewłaściwym 

użytkowaniem. Uważał, że nie można dzieciom zakazywać zabawy na nowym placu 

zabaw, tylko dlatego, że urzędnicy wyższego szczebla jeszcze nie podpisali protokołu 

odbioru. Wójt powiedział, że plac zabaw cieszy się bardzo dużym zainteresowaniem, 

zarówno do południa w ramach użytkowania go przez uczniów Szkoły Podstawowej 

jak i po lekcjach przez pozostałe dzieci z terenu naszej gminy. Poinformował, że 

poprosił miejscową Policję o zwrócenie szczególnej uwagi na plac zabaw w 

godzinach nocnych i wieczornych, a Panią dyrektor  ZSP w Lesznie o zamontowanie 

dodatkowej kamery monitoringu.  
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 Odbył się I przetarg na zadanie pod nazwą „Cyfrowa szkoła”  na zakup sprzętu 

komputerowego do szkoły w Zaborowie. Niestety musiał on zostać unieważniony 

ponieważ jedyny oferent jaki przystąpił do przetargu zaproponował cenę dużo wyższą 

(prawie 40 tyś. więcej ) niż ta, którą przeznaczamy na to zadanie. Poinformował, że 

jutro zostanie ogłoszony następny przetarg z nieco obniżonymi parametrami. 

Zapewnił, że obniżenie parametrów sprzętu nastąpiło oczywiście po uzgodnieniu z 

dyrekcją szkoły w Zaborowie i informatykiem szkolnym.  

 Dwa tygodnie temu odbyła się wizytacja na budowie kanalizacji na odcinku Leszno – 

Zaborówek przeprowadzona przez Urzędników Urzędu Marszałkowskiego. 

Złożyliśmy wniosek o płatność, gdyż mamy na to zadnie przyznaną dotację unijną w 

kwocie ponad 800 tyś. zł . Wizytacja zakończyła się sukcesem, gdyż otrzymaliśmy 

protokół pokontrolny nie zawierający uwag, więc teraz czekamy już tylko na przelanie 

tych pieniędzy do budżetu gminy. Wójt przypomniał, że te środki są zapisane w 

budżecie więc nie są to żadne dodatkowe pieniądze, ale pomogą one w realizacji 

zadań przewidzianych na ten rok budżetowy.   

 Wstrzymane zostają na razie dwie inwestycje, a mianowicie budowa wodociągu w 

Gawartowej Woli oraz przebudowa ulic Strażackiej i Krótkiej w Lesznie w związku z 

trudną sytuacją finansową gminy, która wynika z konieczności spłacania kredytów. 

Sytuacja finansowa gminy na chwilę obecną nie pozwala na Zawracie umów na te 

inwestycje.  Wójt powiedział, że na bieżąco monitoruje sytuację finansową gminy i 

jeśli stan konta na to pozwoli jedno z tych zadań zapewne zostanie zrealizowane, a 

będzie to zadanie drogowe.  

 Nadal wiele uwagi zaprząta nam remont drogi nr 580, ale prace budowlane na terenie 

naszej gminy chylą się już końcowi i wykonawca zaczyna się przenosić na teren 

Gminy Kampinos. Wójt poinformował, że dzięki interwencji gminy została wreszcie 

położona masa asfaltowa i wg planu robót w najbliższy weekend będzie kładziona 

ostatnia warstwa. Udało się również niemalże „wymusić” na wykonawcy robót 

przeniesienie przystanków komunikacji miejskiej, na ul. Fabryczną i ul. Warszawską 

na czas kładzenia masy asfaltowej. Czekamy jeszcze na potwierdzenie od wykonawcy 

i wówczas informacje o tym przeniesieniu przystanków zostaną umieszczone na 

naszej stronie internetowej i na przystankach.  

Wójt powiedział, że to już wszystkie informacje, które chciał przekazać i jeśli będą jakieś 

pytania to chętnie na nie odpowie.  

 

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania Radnych 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  zapytała czy ktoś z Radnych chce zabrać głos 

w tym punkcie 

Pani Barbara Pszczółkowska  -Wiceprzewodnicząca Rady przekazała w imieniu własnym i 

Pani Barbary Kozy czyli radnych z okręgu nr 2 w Lesznie interpelację w formie pisemnej w 

dwóch egzemplarzach. Interpelacja dotyczy warstwy wodonośnej, która znajduje się pod 

drogą nr 580 na ul. Sochaczewskiej w celu pozyskania wiarygodnych informacji.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  zapytała czy ktoś z Radnych chce jeszcze 

zabrać głos w tym punkcie? Nikt więcej nie wniósł interpelacji.  

 



5 

 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Warszawskiemu 

Zachodniemu 

 Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały po czym poddała go 

pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XXIII/149/2012 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Warszawskiemu Zachodniemu.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Leszno na lata 2012 – 2018 

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poprosiła p. Skarbnik informacje na ten temat.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej dotyczą załącznika nr 1 a więc podstawowych dochodów i wydatków budżetu 

zgodnie z przygotowanymi zmianami do budżetu, które zostały zawarte z uchwale zapisanej 

w następnym punkcie obrad. W przedsięwzięciach w załącznikach 2, 2a,2b, 2c, 2d, 

dokonujemy zmian w zadaniach: 

 budowa wodociągu w ul. Magnolii we wsi Marianów  - dokonano zmiany limitu 

wydatków do kwoty 20.910,00 zł  w związku z niższymi kosztami wykonania 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej. Poprzednia kwota przeznaczona na to 

zadanie wynosiła 30.000,00 zł 

 modernizacja nawierzchni ulic: Krótkiej, Parkowej, i Ks. Raczkowskiego w Lesznie – 

dokonano zmiany limitu wydatków do kwoty 49.077,00 zł, z takiego samego powodu 

jak w poprzednim zadaniu.  

 wprowadzono limit wydatków na 2013 r. na wypłatę odszkodowań za przejęte grunty 

od osób fizycznych pod drogi gminne w łącznej kwocie 144.298,10 zł. 

Pani Skarbnik powiedziała, że są to już wszystkie zmiany jakie zostały wprowadzone do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały po czym poddała go 

pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XXIII/150/2012 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Leszno na lata 2012 – 2018. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na 2012 rok 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poprosiła p. Skarbnik o omówienie 

proponowanych zmian do budżetu.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że dokonano zmian w dochodach, 

wydatkach i załącznikach, które wymagają korekty na skutek przeniesień między działami i 
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rozdziałami w odpowiednich pozycjach w budżecie. Ogółem dochody budżetu zwiększamy o 

kwotę  175 899,76 zł w tym dochody majątkowe o kwotę 33 400,60 zł, a dochody bieżące o 

kwotę 142 499,16 zł. Dochody majątkowe to środki z dotacji z Urzędu Marszałkowskiego na 

modernizację odcinka  drogi we wsiach Wilkowa Wieś – Powązki w kwocie 30 000,00 zł 

oraz kwota 3 400,60 zł jako zwrot części wydatków poniesionych na zadania wykonane w 

ramach funduszu sołeckiego w roku 2011, na podstawie decyzji Wojewody Mazowieckiego. 

W zakresie dochodów bieżących zwiększamy pozycje w budżecie z tytułu zwrotu utraconych 

dochodów z tytułu zwolnień w podatku od nieruchomości w Parku Narodowym za rok 2011 – 

jest to kwota 6 316,00 zł w oparciu o wniosek złożony przez gminę. Kolejna zmiana w 

dochodach bieżących to wprowadzenie do planu kwoty 41 323,16 zł z tytułu zwrotu 

poniesionych wydatków w ramach funduszu sołeckiego za 2011 r., również na podstawie 

decyzji Wojewody Mazowieckiego. Następna zmiana dotyczy nowej dotacji wprowadzonej 

do planu, jest to dotacja ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w kwocie łącznej  

86 994,00 zł na realizację projektu Pomocy społecznej pod nazwą  „Można żyć inaczej – 

aktywna integracja społeczna w Gminie Leszno”. Kolejna zmiana dotyczy działu 921 – 

Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, w którym wprowadzamy do planu dochodów 

zwrot niewykorzystanych dotacji  na 2011r. przez instytucje kultury w kwocie 7 276,00 zł. 

Kolejna zmiana dotyczy kultury fizycznej i polega na wprowadzeniu do planu kwoty 590,00 

zł jako zwrot niewykorzystanej dotacji celowej za 2011 rok przez klub sportowy.  

Następnie Pani Skarbnik przeszła do omawiania wydatków budżetu. Powiedziała, że dotacje 

celowe, które zostały wprowadzone po stronie dochodów mają przełożenie na stronie 

wydatków w tych samych działach i rozdziałach. Dokonane zostały również korekty na 

zadaniach inwestycyjnych w związku z mniejszymi kosztami realizacji zadań w oparciu o 

zlecenia, które zostały już podpisane i znana jest końcowa cena na realizację tych zadań. W 

dziale 010 Rolnictwo dokonujemy następujących zmian:  

-zmniejszono plan wydatków na zadanie inwestycyjne p.n. „Budowa wodociągu w ul. 

Magnolii we wsi Marianów” o kwotę 9.090,00 zł ,  

-zmniejszono plan wydatków na zadanie  inwestycyjne p.n. „Budowa kanalizacji do 

miejscowości Zaborówek” o kwotę 29 393,00 zł , w związku z zakończeniem i rozliczeniem 

inwestycji (koszt całej inwestycji to 3 631 637,53 zł)  

- wprowadzono do  planu wydatków  kwotę 30 000,00 zł na zadanie inwestycyjne p.n. 

„Budowa wodociągu we wsi Zaborówek”,  

- wprowadzono do planu wydatków środki w wysokości 68 809,00 zł na realizację zadania 

p.n. „Modernizacja istniejących przyłączy kanalizacyjnych na odcinku od przepompowni 

ścieków do budynków mieszkalnych w miejscowości Leszno i Zaborówek”.  

W kolejnym dziale Transport i łączność – dokonujemy zmian w następujących zadaniach:  

- zmniejszamy plan wydatków na realizację zadania p.n. „Modernizacja nawierzchni ul. 

Krótkiej, Parkowej i Ks. Raczkowskiego w Lesznie o kwotę 10 923,00 zł  w związku z 

niższymi kosztami wykonania dokumentacji techniczno kosztorysowej (termin wykonania 

dokumentacji – 15 listopada b.r.) 

- zmniejszono plan wydatków o kwotę 31 943,00 zł na powojek odwodnienia ul. 

Warszawskiej ze względu na niższy koszt przygotowania dokumentacji – termin wykonania 

do 30 września b.r.; 
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- wprowadzamy do planu dochodów dotację celową w kwocie 30 000,00 zł na zadanie 

„Modernizacja odcinka drogi we wsi Wilkowa Wieś – Powązki” i zmniejszono udział 

środków własnych na tę inwestycję o kwotę 31 120,00 zł.  

Kolejna zmiana to nowe zadanie do planu wydatków bieżących, a mianowicie wprowadzenie 

kwoty 10 000,00 zł na opracowanie Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla wsi Leszno. 

W kolejnym dziale 750 – Administracja publiczna zwiększono plan wydatków o kwotę 

5 000,00 zł z przeznaczeniem na wydatki bieżące związane z promocją gminy. W kolejnym 

dziale – Oświata zwiększamy plan wydatków o kwotę 15 558,00 zł jako wkład własny gminy 

w związku z podpisaną umową o udzielenie dotacji celowej na zakup pomocy dydaktycznych 

do realizacji programów nauczania z wykorzystaniem technologii informacyjno – 

komunikacyjnych w ramach Rządowego Programu „Cyfrowa Szkoła” , który będzie 

realizowany przez Szkołę Podstawową w Zaborowie.  W kolejnym dziale – Ochrona zdrowia 

wprowadzono do planu wydatków kwotę 10 000,00 zł z przeznaczeniem na badania 

profilaktyczne dla mieszkańców gminy w ramach akcji „Biała sobota” . W następnym dziale 

852 – Pomoc społeczna dokonano przeniesienia środków w wysokości 10 206,00 zł z 

rozdziału 85214 do rozdziału 83595 na realizację programu „Można żyć inaczej – aktywna 

integracja społeczna w Gminie Leszno” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. W dziale 854 

wprowadzono do planu wydatków pomoc finansową w formie dotacji celowej dla Starostwa 

Powiatu Warszawskiego Zachodniego w kwocie 11 000,00 zł z przeznaczeniem na 

organizację wypoczynku wakacyjnego dla dzieci ze środowisk polskich na Wschodzie. W 

tym momencie jest to tak naprawdę zwrot poniesionych kosztów przez Starostwo na ten cel. 

W dziale 921 zwiększono plan dotacji podmiotowej o kwotę 5 000,00 zł z przeznaczeniem na 

wydatki bieżące dla Świetlicy w Zaborowie. Kolejna zmiana w dziale 926 to zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 16 007,36 zł na zakup sprzętu sportowego do siłowni w Zespole 

Sportowo – Rekreacyjnym. Pani Jeziorska powiedziała, że wszystkie omówione zmiany 

zostały wprowadzone w załącznikach dochody i wydatki budżetu, w planie dotacji dla 

instytucji kultury, w planie dotacji celowych dla podmiotów zaliczanych do sektora finansów 

publicznych i w załączniku dotyczącym planu zadań inwestycyjnych do realizacji na 2012 

rok. Powiedziała, że chętnie odpowie na ewentualne pytania do przedstawionych zmian w 

budżecie gminy.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała czy są pytania do projektu uchwały? 

Pytań nie zgłoszono w związku z czym odczytała projekt uchwały, a następnie poddała go 

pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XXIII/151/2012 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2012.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta większością 

głosów.  

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Leszno do zawarcia 

porozumienia z Powiatem Warszawskim Zachodnim 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała , że do Wójta wpłynęło pismo od 

Starosty z prośbą o wyrażenie zgody na założenie i prowadzenie przez Powiat Warszawski 

Zachodni przedszkola specjalnego w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w 
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Lesznie. Zakładanie i prowadzenie przedszkoli jest zadaniem własnym gminy i dlatego musi 

zostać zawarte porozumienie, na podstawie którego to powiat przejmie kompetencje gminy w 

założeniu i prowadzeniu przedszkola specjalnego.  

Przewodnicząca odczytała projekt porozumienia i treść projektu uchwały, po czym zapytała 

czy są jeszcze pytania do tej uchwały? 

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady zapytała o subwencję oświatową 

dla przedszkoli? Czy w ogóle istniej taka subwencja? 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno  powiedział, że subwencja oświatowa nie musi być 

w całości przeznaczana na szkoły. Ponadto zaznaczył, że jest to przedszkole specjalne, a 

oświata dla dzieci z orzeczeniami w wielu kwestiach odbiega od tej standardowej.  

Pani Jadwiga Czarnomska – Radna powiedziała, że ona chciałaby wyjaśnić, że będzie to 

przedszkole dla dzieci z orzeczeniami, gdyż słyszała wiele opinii, że będzie to przedszkole 

integracyjne. Do przedszkola będą przyjmowane dzieci w wieku od 3 lat z upośledzeniami 

intelektualnymi w stopniu średnim, znacznym i głębokim.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XXIII/152/2012 w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Leszno do zawarcia 

porozumienia z Powiatem Warszawskim Zachodnim  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Leszno do realizacji projektu 

systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki pod tytułem „Można 

żyć inaczej – aktywna integracja społeczna w gminie Leszno” 

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poprosiła p. Mirosławę Dziadkiewicz – 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Lesznie o przybliżenie tematu.  

Pani Mirosława Dziadkiewicz – Kierownik OPS w Lesznie powiedziała, że jest to już czwarty 

projekt realizowany przez OPS w Lesznie. Poświęcony będzie aktywizacji zawodowej 

mieszkańców naszej gminy. Ma na celu przede wszystkim zapobieganie bezrobociu i 

wykluczeniu społecznemu. Tym razem osoby biorące udział w projekcie będą mogły zdobyć 

kwalifikacje z zakresu małej gastronomii. Po ukończeniu tego kursu, każdy uczestnik otrzyma 

certyfikat, który będzie go upoważniał do podjęcia pracy w gastronomii, lub pozwoli na 

otwarcie własnej małej gastronomii. Oprócz podstawowego kursu uczestnicy tego projektu 

będą mogli skorzystać z porad doradcy zawodowego, z zajęć indywidualnych i grupowych z 

psychologiem. W ramach projektu będzie zorganizowany wyjazd do teatru i do kina oraz 

odbędzie się spotkanie integracyjne na które z pewnością zostanie zaproszony Pan Wójt. 

Nowością w tegorocznym programie jest opłacenie jednemu z uczestników dokształcania. 

Osobą która z tej możliwości skorzysta jest młody 22 letni mężczyzna, który jest uczniem 

technikum gastronomicznego. jest to nowy wymóg unijny, który będzie obowiązywał również 

w latach następnych. Powiedziała, że z perspektywy trzech lat może stwierdzić, że 

prowadzenie tych projektów ma sens ponieważ przyczynia się do wzrostu zatrudnienia osób, 

które do tej pory głownie korzystały z pomocy społecznej. Stwierdziła, że uczestnikom, 

projekt tak się podobał, że każdorazowo na kolejny kurs zgłaszała się połowa osób które już 

wcześniej brały udział w takim projekcie. Przepisy jednak nie pozwalają na wielokrotne 

uczestnictwo w projekcie unijnym, chyba że Mazowiecka Jednostka Wdrażania Programów 
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Unijnych wyrazi na to zgodę.  Powiedziała, że OPS występuje o wydanie takich zezwoleń z 

tego względu, że cztery miesiące trwania kursu to dla wielu osób jest czas zbyt krótki do 

zdobycia motywacji i pewności siebie. Poinformowała, że taka zgoda często jest wyrażana, 

ale w danym projekcie nie bierze udziału więcej niż 4 osoby, które już uczestniczyły we 

wcześniejszych projektach. Na pytanie jakie są efekty tych projektów i co się w życiu tych 

ludzi zmienia powiedziała, że przede wszystkim zmienia się pogląd tych ludzi na ich samych. 

Powiedziała, że są to ludzie bezrobotni, często długotrwale, którzy muszą sobie uświadomić, 

że aby zmienić swoje życie trzeba podjąć pracę i być zdyscyplinowanym. Ponadto w grupie 

budują się bardzo przyjazne relacje, które owocują spotkaniami i utrzymywaniem kontaktów 

jeszcze długo po zakończeniu projektu. Na pytanie ile osób podjęło pracę po zakończeniu 

programu powiedziała, że w zeszłym roku z 11 uczestników pracę podjęły 4 osoby, a dwa lata 

temu z 12 uczestników – 7 osób. Powiedziała, że osoby te nadal pracują, jednak korzystają 

nadal z pomocy OPS-u ponieważ ich zarobki nie są wystarczające do utrzymania rodziny. 

Zaznaczyła, że jednak pomoc dla tych ludzi teraz ma charakter doraźny a nie stały jak było to 

przed ich uczestnictwem w programie. Teraz osoby te przychodzą dwa trzy razy do roku, gdy 

trzeba kupić dzieciom książki do szkoły albo opał na zimę. Pani kierownik powiedziała, że 

wszyscy uczestnicy takich programów muszą spełniać kryteria ustawy o pomocy społecznej, 

ale nie koniecznie muszą być stałymi klientami OPS-u. Kryteria finansowe kwalifikujące do 

korzystania z pomocy społecznej ulegną zmianie od 1 października b.r. i będą wynosić 542 zł 

netto dla osoby samotnie gospodarującej, a dla osoby w rodzinie 456 zł. Zaznaczyła, że te 

kryteria były od wielu lat niezmieniane, a koszty utrzymania znacznie wzrosły w związku z 

tym z pewnością pozwoli to na udzielenie pomocy większej ilości osób potrzebujących.  

Pani Teresa Kołecka – Radna zapytała czy osoby, które korzystają z pomocy OPS-u od wielu 

lat bo są bezrobotne, w ogóle chcą podjąć pracę, bo jej zdaniem znalezienie pracy w naszym 

regionie to nie jest wielki problem, ale oczywiście wówczas, gdy ta osoba w ogóle chce 

pracować.  

Pani Mirosława Dziadkiewicz – Kierownik OPS w Lesznie powiedziała, że osoba która 

pozostaje bez pracy powyżej pół roku staje się w pewnym stopniu wykluczona społecznie, co 

nie pozwala jej na normalne funkcjonowanie w środowisku. Dla takiej osoby podjęcie pracy 

to jest duże wyzwanie, gdyż już samo wyjście z domu jest trudne. Powiedziała, że wiele osób 

korzystających z usług OPS-u pracuje dorywczo, ale taka praca nie daje stabilizacji i nie 

motywuje do normalnego funkcjonowania.  

Pani Teresa Kołecka – Radna zapytała czy praca na umowę zlecenie jest traktowana jako 

praca dorywcza? Zapytała również czy jest to w jakiś sposób kontrolowane?  

Pani Mirosława Dziadkiewicz – Kierownik OPS w Lesznie powiedziała, że ani ona ani jej 

pracownicy nie mają możliwości kontrolowania petentów w zakresie zatrudnienia. Bardzo 

często osoby pracują bez jakiejkolwiek umowy o pracę.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady podziękowała p. Dziadkiewicz za przybliżenie 

tematu. Następnie odczytała projekt uchwały, po czym poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XXIII/153/2012 w sprawie przystąpienia Gminy Leszno do realizacji projektu 

systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki pod tytułem „Można żyć 

inaczej – aktywna integracja społeczna w gminie Leszno” 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VI/36/2011 Rady Gminy Leszno z 

dnia 10 lutego 2011 r. dotyczącej wyrażenia zgody na dzierżawę gruntu stanowiącego 

mienie komunalne.  

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że w lutym zeszłego roku Rada 

Gminy podjęła uchwałę Nr VI/36/2012 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę gruntu 

stanowiącego mienie komunalne. Rada wyraziła zgodę na bezprzetargowe zawarcie umowy 

dzierżawy z p. Agnieszką i Robertem Pyrzanowskimi na czas nieoznaczony, części 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w Zaborowie stanowiącej część działki 

o nr ew. 105/5  o powierzchni 50m
2
, stanowiącej własność Gminy Leszno z przeznaczeniem 

na poprawienie zagospodarowania nieruchomości przyległej. Z informacji wynika, że 

wnioskodawcy sprzedali swoją działkę, a wydane przez Radę Gminy w drodze uchwały 

pozwolenie na dzierżawę było imienne w związku z czym przedmiotowa uchwała stała się 

bezużyteczna i stąd powstał projekt uchwały o uchylenie.  

Następnie odczytała projekt uchwały po czym poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XXIII/154/2012 w sprawie uchylenia uchwały Nr VI/36/2011 Rady Gminy 

Leszno z dnia 10 lutego 2011 r. dotyczącej wyrażenia zgody na dzierżawę gruntu 

stanowiącego mienie komunalne.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Leszno, gmina Leszno 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że do Wójta wpłynął wniosek o 

nadanie nazwy drodze we wsi Leszno. Z wnioskiem wystąpili właściciele działek położonych 

przy drodze o nr ew. 706/9 proponując nazwę ul. Reginy. Sołtys wsi pozytywnie zaopiniował 

wniosek mieszkańców, a proponowana nazwa nie występuje na terenie Gminy Leszno.  

Następnie przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym poddała go pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XXIII/155/2012 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Leszno, gmina Leszno. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie, 

gdyż radny Wróblewski jest chwilowo nieobecny na sali obrad. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Feliksów, gmina Leszno 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że do Wójta wpłynął wniosek od 

właścicieli posesji położonych przy drodze wewnętrznej dojazdowej stanowiącej działkę o nr 

ew. 40/2 położonej we wsi Feliksów. Wnioskodawcy zaproponowali nazwę ul. Bursztynowa, 

która to nazwa nie występuje jeszcze na terenie naszej gminy. Sołtys wsi zaopiniował 

wniosek pozytywnie w związku z czym podjęcie uchwały uważa się za zasadne.  

Następnie przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym poddała go pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XXIII/156/2012 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Feliksów, gmina Leszno. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 14 
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Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Lesznie 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że do Wójta Gminy Leszno 

wpłynęła skarga na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej. Skarga została przekazana do 

Rady Gminy pod koniec lipca b.r. Z powodu okresu urlopowego i związanej z tym trudności 

w uzyskaniu quorum Komisji Rewizyjnej skarżący otrzymał informację, że skarga zostanie 

rozpatrzona w terminie późniejszym. Komisja Rewizyjna spotkała się na posiedzeniu w dniu 

28 sierpnia 2012r. w celu rozpatrzenia przedmiotowej skargi. Po zapoznaniu się z treścią 

skargi i wysłuchaniu szczegółowych wyjaśnień p. Mirosławy Dziadkiewicz – Kierownika 

OPS w Lesznie, Komisja Rewizyjna wystąpiła z wnioskiem do Rady Gminy o uznanie 

przedmiotowej skargi za bezzasadną. Przewodnicząca zapoznała zgromadzonych z treścią 

załącznika do uchwały stanowiącego jednocześnie jej uzasadnienie, a następnie odczytała 

projekt uchwały. Zapytała czy radni mają jeszcze pytania do tej uchwały? Pytań nie 

zgłoszono w związku z czym poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XXIII/157/2012 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność kierownika 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Lesznie. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Przedszkola 

Publicznego w Zaborowie.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że do Wójta Gminy Leszno 

wpłynęła skarga przekazana z Ministerstwa Edukacji Narodowej. Skarga ta została 

skierowana przez skarżącą do Kuratorium Oświaty, Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego 

oraz do Gminy Leszno w tym do Wójtów i prezydium Rady Gminy Leszno.  Skarga została 

skierowana do Komisji Rewizyjnej w celu jej rozpatrzenia. Jednak zanim Komisja Rewizyjna 

zajęła się rozpatrzeniem skargi, odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty w dniu 25 czerwca 

b.r. w przedmiotowej sprawie. Na posiedzenie Komisji Oświaty zostały zaproszone obie 

panie czyli skarżąca p. Katarzyna Kowalska zamieszkała w Warszawie oraz p. Katarzyna 

Oleksiewicz – Dyrektor Przedszkola Publicznego w Zaborowie. Pani Dyrektor udzieliła 

obszernych wyjaśnień, natomiast skarżąca nie przybyła na posiedzenie, a zaproszenie do niej 

wysyłane wracały do Urzędu Gminy z adnotacją, że pod podanym adresem mieści się firma, a 

p. Kowalska w niej nie pracuje. Należy zatem przyjąć, że dane osobowe przedstawione przez 

skarżącą są fikcyjne. W związku z tym, że był podany adres do korespondencji Rada Gminy 

uznała, że skargę należy rozpatrzeć. Komisja Rewizyjna opierając się na protokole z 

posiedzenia Komisji Oświaty skierowała do Rady Gminy wniosek o uznanie skargi za 

bezzasadną. Przewodnicząca odczytała załącznik do uchwały stanowiący jednocześnie jej 

uzasadnienie, a następnie projekt uchwały.  

Następnie przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XXIII/158/2012 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Przedszkola Publicznego w Zaborowie.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie 

 



12 

 

Ad. 16 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 

Nie było odpowiedzi na interpelacje. 

 

Ad. 13 

Sprawy różne 

W sprawach różnych poruszono następujące tematy: 

 Pan Leszek Żebrowski – Radny podziękował w imieniu mieszkańców wsi Kępiaste za 

utwardzenie odcinka drogi destruktem asfaltowym. Podziękował również pracownikowi 

Urzędu Gminy – p. Pawłowi Latoszkowi za nadzór nad tą inwestycją.  

 Pani Małgorzata Motylewska- sołtys wsi Marianów zapytała czy po zakończeniu robót 

przy drodze 580, przedstawiciele gminy biorą udział w jej odbiorze technicznym? 

Powiedziała, że ma świadomość, iż droga ta jeszcze nie jest dokończona, ale na chwilę 

obecną na odcinku od ul. Podleśnej do ul. Tuwima  na jezdni gromadzi się woda. Kolejne 

pytanie dotyczyło zmniejszenia kwoty przewidzianej na realizację zadania p.n. budowa 

wodociągu w ul. Magnolii? Pani Motylewska chciała wiedzieć dlaczego zadanie to nie jest 

ujęte w załączniku dotyczącym zadań inwestycyjnych na rok bieżący do uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Gminy? 

 Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że budowa tego wodociągu jest 

zadaniem wieloletnim w związku z czym jest ujęte w załączniku do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej.  

 Pani Małgorzata Motylewska- sołtys wsi Marianów zapytała jakimi kryteriami kierowała 

się Rada Gminy wybierając do realizacji wodociąg w ul. Magnolii, a nie wniosek 

dotyczący budowy wodociągu w Alei Cisowej? Jest to pytanie skierowane od 

mieszkańców, gdyż byli oni w zeszłym roku jesienią na spotkaniu u p. Wójta i otrzymali 

zapewnienie, że wodociąg w al. Cisowej zostanie uwzględniony w Uchwale Budżetowej 

na 2012r. Powiedziała, że mieszkańcy Alei Cisowej zobowiązali się do wykonania 

projektu na własny koszt, a inwestycja  ma polegać na budowie zaledwie 400 mb 

wodociągu, który połączy dwie istniejące już nitki. Ta tym odcinku 400 m użytkowane są 

już 4 budynki mieszkalne, a ul. Magnolii na odcinku 1000 m znajduje się zaledwie 10 

budynków. Poprosiła o przedstawienie kryteriów jakimi kieruje się Rada przy wyborze 

wniosków. Powiedziała, że jeśli odpowiedzenie na to pytanie na dzisiejszym posiedzeniu 

może być kłopotliwe, to Ona wystąpi z pismem w tej sprawie.  

 Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że nie jest w stanie w tej 

chwili odpowiedzieć na to pytanie ponieważ nie pamięta kiedy wnioski w tej sprawie 

wpływały do Rady.  

 Pani Małgorzata Motylewska- sołtys wsi Marianów powiedziała, że w dniu dzisiejszym 

otrzymała przesyłkę z Urzędu Gminy z datą 11 września. Zasugerowała, żeby w ramach 

oszczędności nie wysyłać poczty na kierowanej do sołtysów na dwa dni przed sesją, gdyż 

może ona zostać doręczona osobiście w dniu posiedzenia. Poprosiła Wójta o uczulenie 

pracownika, który zawiesza obwieszenie o sesji Rady Gminy, aby nie przykrywał nim 

istotnych ogłoszeń, które na tej tablicy się już znajdują.  

 Pan Jarosław Wróblewski – Radny powiedział, że w innych miejscowościach to sołtysi 

wieszają obwieszczenia i nie mają takich problemów. Ponadto odniósł się do wypowiedzi 

p. Motylewskiej w sprawie oszczędności na wysyłaniu poczty – zapytał, dlaczego p. sołtys 
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nie pomyślała o oszczędnościach gdy gmina wysyłała do mieszkańców Marianowa decyzje 

podatkowe listami za zwrotnym potwierdzeniem odbioru, które są o wiele droższe od 

zwykłego listu.  

 Pani Małgorzata Motylewska- sołtys wsi Marianów powiedziała, że jej zdaniem nie zostały 

dopełnione formalności, żeby ona mogła pełnić funkcję inkasenta. Poprosiła o wstawienie 

progów zwalniających lub przynajmniej ustawienia znaków ograniczenia prędkości na 

odcinku drogi od krzyża do szlabanu (przedłużenie ul Podleśnej), gdyż samochody jeżdżą 

tą drogą z dużą prędkością i stwarzają zagrożenie oraz utrudniają życie okolicznym 

mieszkańcom. Powiedziała, że może konieczne jest poproszenie policji o interwencję w tej 

sprawie. Powiedziała, że na zebraniu sołeckim w sprawie funduszu sołeckiego poruszy 

temat montażu tych progów zwalniających, ale nie wie czy wszyscy mieszkańcy zgodzą 

się na przeznaczenie funduszu sołeckiego na ten cel. Zapytała też o możliwość zamknięcia 

wjazdu na Aleję Cisową od strony tej drogi, gdyż wjazd w tą ulicę jest wąski, a to głownie 

mieszkańcy Alei Cisowej powodują powstanie zagrożenia na tej drodze. 

 Mieszkaniec Wsi Marianów – powiedział, że dowiadywał się o koszt wykonania takich 

progów i znalazł firmę, która wykona je w cenie do 2 000 zł za sztukę – a potrzebne są 

cztery takie progi.  

 Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że jest to droga Kampinoskiego Parku 

Narodowego i to zarząd musiałby wyrazić zgodę na zamknięcie wjazdu w Aleję Cisową i 

jakichkolwiek innych działań na tej drodze. Powiedział, że on byłby sceptycznie 

nastawiony do zamykania wjazdu w ulicę, gdyż spodziewa się protestów mieszkańców. 

Wójt powiedział, że tą drogą nie jeżdżą obcy ludzie tylko głownie mieszkańcy Alei 

Cisowej. Powiedział, że jego zdaniem należałoby porozmawiać z tymi ludźmi, np. podczas 

zebrania sołeckiego i poprosić ich o wolniejszą i ostrożniejszą jadę. Powiedział, że 

oczywiście mogą zostać ustawione znaki z ograniczeniem prędkości, jednak jego zdaniem 

rozmowa więcej zdziała niż straszenie mieszkańców policją. Wójt powiedział, że jeśli p. 

sołtys będzie upierała się przy zamknięciu wjazdu w Aleję Cisową będzie to możliwe do 

przeprowadzenia po przeprowadzeniu ankiety wśród mieszkańców. Jeżeli większość 

mieszkańców wyrazi taką chęć to wjazd zostanie zamknięty.  

 Pani Małgorzata Motylewska- sołtys wsi Marianów powiedziała, że wielokrotnie 

rozmawiała mieszkańcami na ten temat wielokrotnie niestety bez rezultatu w związku z 

czym jej zdaniem postawienie patrolu policji i wręczenie kilku mandatów może okazać się 

dużo skuteczniejsze.  

 Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że on porozmawia z komendantem na ten 

temat, jednak nie może zagwarantować, że patrol policji tam się pojawi, gdyż policja jest 

odrębną instytucją niezależną od Urzędu Gminy. Co do montażu progów zwalniających to 

po pierwsze KPN będzie musiał wyrazić na to zgodę, a po drugie patrząc na nasze 

doświadczenia z progami zwalniającymi montowanymi na drogach gruntowych, może 

stwierdzić, że one się zupełnie nie sprawdzają.  

 Pani Małgorzata Motylewska- sołtys wsi Marianów powiedziała, że na Aleję Cisową jest 

zakaz wjazdu samochodów powyżej 3,5 tony, a w godzinach nocnych duże samochody 

ciężarowe  przywożące samochody do naprawy wjeżdżają w tą drogę. Powiedziała, że ona, 

każdorazowo gdy widzi taki samochód, dzwoni na policję, jednak gdy patrol przyjeżdża po 

godzinie tego samochodu już dawno nie ma. Poprosiła również o interwencję w tej 

sprawie.  
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 Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że jutro wystosuje pismo do komendanta w 

tej sprawie. Odniósł się do pytania o drogę nr 580 – powiedział, że gmina będzie się 

starała, żeby być pełnoprawnym uczestnikiem odbioru technicznego tej drogi. Poprosił, 

żeby na tym etapie jeszcze nie oceniać wykonania tej drogi i zostawić tę ocenę na czas po 

zakończeniu tej drogi.  

 Pan Jarosław Wróblewski – Radny odniósł się do pytania o kryteria wyboru wniosku na 

budowę wodociągu. Powiedział, że w roku ubiegłym zbierane były podpisy pod petycją w 

sprawie budowy wodociągu w ul. Magnolii. Powiedział, że rozmawiał z mieszkańcami 

Alei Cisowej, którzy potwierdzili, że sami podpisywali tą petycję. Podziękował w imieniu 

mieszkańców za organizację festynu gminnego i za to, że dzieci mogły za darmo 

skorzystać ze wszystkich atrakcji.  

 Pan Paweł Marciniak – sołtys wsi Trzciniec i Stelmachowo zapytał kiedy będzie budowane 

oświetlenie uliczne w Trzcińcu?  

 Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że w tym roku zastanie wykonany jedynie 

projekt. Powiedział, że budowa 1 km oświetlenia ulicznego to nie jest koszt 10 000 zł tylko 

ok. 100 000 zł. Żeby wybudować nowy ciąg oświetlenia należy uzyskać pozwolenie na 

budowę i przejść przez wszystkie uzgodnienia takie same jakie są przy pozwoleniu na 

każdą inną budowę.  

Ad. 12 

Zamknięcie posiedzenia 

 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że w wyniku wyczerpania porządku 

obrad zamyka obrady sesji. Przewodnicząca podziękowała wszystkim i zamknęła posiedzenie 

Rady Gminy o godzinie 19:55. 

 

    

          

            Przewodnicząca Rady Gminy 

                 /-/  mgr Barbara Koza 
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